

No. 4314. CONVENTION CONCERNING THE ISSUE OF CERTAIN EXTRACTS FROM CIVIL STATUS RECORDS TO BE SENT ABROAD. SIGNED AT PARIS ON 27 SEPTEMBER 1956¹

N° 4314. CONVENTION RELATIVE À LA DÉLIVRANCE DE CERTAINS EXTRAITS D'ACTES DE L'ÉTAT CIVIL DESTINÉS À L'ÉTRANGER. SIGNÉE À PARIS LE 27 SEPTEMBRE 1956¹

DECLARATION concerning Aruba

Received by the Government of Switzerland on:

6 February 1986

NETHERLANDS

(With effect from 1 January 1986. The Government of the Netherlands declared that, following the granting on 1 January 1986 of internal autonomy to Aruba, which was until then part of the Netherlands Antilles, the obligations hitherto applicable in Aruba by virtue of declarations accepting the obligations of the above Convention in respect of the Netherlands Antilles will continue to apply in respect of Aruba.)

Certified statement was registered by Switzerland on 25 July 1986.

DÉCLARATION concernant Aruba

Reçue par le Gouvernement suisse le :

6 février 1986

PAYS-BAS

(Avec effet au 1^{er} janvier 1986. Le Gouvernement néerlandais a déclaré que, à la suite de l'octroi de l'autonomie interne à Aruba le 1^{er} janvier 1986, Aruba ayant fait partie jusque-là des Antilles néerlandaises, les obligations qui étaient jusqu'ici applicables à Aruba en vertu de déclarations acceptant les obligations de la Convention susmentionnée à l'égard des Antilles néerlandaises continueront à s'appliquer à l'égard d'Aruba.)

La déclaration certifiée a été enregistrée par la Suisse le 25 juillet 1986.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 299, p. 211, and annex A in volumes 932, 960, 1271 and 1327.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 299, p. 211, et annexe A des volumes 932, 960, 1271 et 1327.